
34. Medlemsforslag om stop for arbejde med Kløvermarken (2008-110403)

MEDLEMSFORSLAG

Det foreslås, 

at arbejdet med lokalplan for Kløvermarken stilles i bero  indtil en uvildig 1.
risikovurdering foreligger, samt 

at lokalplansarbejdet først kan sættes i gang igen, når et flertal i 2.
Borgerrepræsentationen stemmer herfor

(Stillet af Enhedslisten)

MOTIVERING
Enhedslisten har med stor undren fulgt med i debatten om boliger på Kløvermarken. Vi er i tvivl om, 
hvorvidt der fortsat er flertal for planerne. Og det er ligeledes vores opfattelse, at de tre partier, der 
kunne udgøre flertallet, er i tvivl om, hvorvidt de udgør et flertal.
Enhedslisten ønsker arbejdet med planerne indstillet af tre årsager.

Hele projektet møder stor bekymring blandt Amagerkanerne og brugerne af boldbanerne. Da 1)
det er tvivlsomt om projektet overhovedet bliver til noget, er der ingen grund til at skabe 
yderligere usikkerhed
Det er stærkt utilfredsstillende for kommunens medarbejdere, at de skal knokle løs med 2)
projekter, som der alligevel ikke er opbakning til. Som politikere har vi også et ledelsesansvar 
og skal sikre et godt arbejdsmiljø. Alle der har arbejde kender til, hvor utilfredsstillende det 
er, når chefen konstant kommer med modsatrettede meldinger. Vi skylder derfor, at indstille 
arbejdet indtil vi har sikkerhed for, hvad flertallet vil.
For nylig kom det frem, at København bruger langt flere penge på administration end andre 3)
kommuner. Der er allerede brugt betydelige ressourcer på diverse Kløvermarksprojekter, som 
efterfølgende får trukket tæppet væk under sig. Efter vores opfattelse bør vi ikke bruge flere 
ressourcer før det er afklaret om, hvad flertallet egentlig vil. 

bilag




